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Protokół Nr II/14 
Rady Miejskiej w Szydłowcu 

z dnia 9 grudnia 2014 r. 
  
 
 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego 
w Szydłowcu pl. M. Konopnickiej 7. 
 
W sesji udział wzięło 15 radnych Rady Miejskiej, zastępca burmistrza 
K. Ziółkowski, sekretarz D. Kubiś, skarbnik I. Czarnota, radca prawny T. Kęsik, 
sołtysi, kierownicy wydziałów i jednostek podległych Gminie oraz osoby 
zaproszone i liczni gości przybyli na uroczystą sesję. 
 
Przed otwarciem sesji wprowadzono na salę sztandar Szydłowca i wszyscy 
obecni wysłuchali hymnu Polski. 
 
Ad 1. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Koniarczyk otworzył sesję, powitał 
zebranych i przewodniczył obradom. 
 
Przewod. obrad stwierdził prawomocność obrad na podstawie listy obecności. 
 
 
Ad 2. 
Przewod. obrad przedstawił ustalony przez Wojewódzkiego Komisarza 
Wyborczego w Radomiu porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Złożenie ślubowania przez Burmistrza Miasta i Gminy Szydłowiec 

wybranego w dniu 30 listopada 2014 r. 
 
Radna D. Jakubczyk złożyła wniosek o poszerzenie porządku obrad poprzez 
wprowadzenie pkt 3. tj. podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczących 
komisji i ustalenia składu osobowego stałych komisji Rady Miejskiej 
w Szydłowcu. 
 
Przewod. obrad poddał powyższy wniosek pod głosowanie: 
za- 10 głosów, przeciwnych- 5 głosów, wstrzymujących się – 0 głosów. 
 
Przewod. obrad poinformował, że wniosek uzyskał akceptację. 
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Przed przystąpieniem do ślubowania Przewodnicząca Miejskiej Komisji 
Wyborczej w Szydłowcu Krystyna Jachowska-Sadura wręczyła zaświadczenie o 
wyborze na burmistrza. 
 
 
Ad 2. 
Przewod. obrad poinformował, że Rada przystąpi do przyjęcia ślubowania 
przez nowo wybranego burmistrza Artura Ludwa. 
Poinformował, że na podstawie art. 29a ustawy z dnia 8 marca 1990r. 
o samorządzie (t.j. Dz. U. z 2013 r., poz. 594 ze zm.) objęcie obowiązków przez 
burmistrza następuje z chwilą złożenia wobec Rady Miejskiej ślubowania 
o następującej treści: 
"Obejmując urząd burmistrza miasta, uroczyście ślubuję, że dochowam 
wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra 
publicznego i pomyślności mieszkańców gminy”.  
Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania: „Tak mi dopomóż Bóg”.  
 
Przewodniczący Rady odczytał treść roty ślubowania „Obejmując urząd 
burmistrza Szydłowca, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, 
a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego 
i pomyślności mieszkańców gminy." a nowo wybrany burmistrz potwierdził 
ślubowanie słowem „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej pogratulował i wręczył Burmistrzowi 
Szydłowca łańcuch, będący symbolem władzy w mieście.  
 
Gratulacje i życzenia Burmistrzowi Szydłowca złożyli wszyscy obecni na sesji.  
 
 
Po tej uroczystej ceremonii zabrał głos burmistrz Artur Ludew, który 
podziękował najbliższej rodzinie, wszystkim, którzy mu zaufali, wspierali 
i przyczynili się do tego, że mógł dzisiaj złożyć ślubowanie, jako Burmistrz 
Szydłowca. 
Serdecznie podziękował młodym przyjaciołom, seniorom, kandydatom na 
radnych, sztabowi wyborczemu oraz wszystkim, którzy przyczynili się do tego 
wspólnego sukcesu.  
Stwierdził, że miasto i gmina Szydłowiec to ogromny potencjał ludzki, którego 
nie wolno zmarnować. Jako burmistrz będzie dla ludzi, bo przez nich został 
wybrany i tak jak głosiło jego hasło wyborcze „Wasze problemy od teraz będą 
moimi obowiązkami” będzie otwarty na każdą inicjatywę, która przyczyni się 
do jego rozwoju. 
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Jako burmistrz Szydłowca będzie dążył do wzmocnienia i poszerzenia 
szydłowieckiego rynku pracy, do przeprowadzenia inwestycji mających na celu 
poprawę codziennego bytu mieszkańców. 
Zamierza przeprowadzać przemyślane decyzje gospodarcze przy współpracy 
i pomocy Rady Miejskiej, przy współpracy mieszkańców i gremiów ich 
reprezentujących.  
Oczekiwania społeczne są duże, ale również odpowiedzialność za te decyzje jest 
duża. Dlatego jego pracy przyświecać będzie cel – praca, praca i jeszcze raz 
ciężka praca. 
Planując przyszłość należy dążyć do realizacji zadań tak, aby to była szansa 
kolejnego etapu rozwoju dla obecnych mieszkańców jak i dla następnych 
pokoleń. 
Na zakończenie jeszcze raz serdecznie wszystkim podziękował i powiedział, że 
„przed nami nowa rzeczywistość – kreujmy ją wspólnie. 
Bądźcie ze mną, bo jestem Waszym burmistrzem.” 
 
Przewodniczący i Wiceprzewodniczący Rady podziękowali także pani 
Krystynie Bednarczyk przewodniczącej Rady Miejskiej poprzedniej kadencji, za 
wieloletnią pracę w samorządzie. 
 
 

Ad 3. 
Przewod. obrad przed przystąpieniem do realizacji następnego punktu 
porządku obrad tj. wyboru składów osobowych komisji i ich przewodniczących 
przybliżył radnym postanowienia Statutu Gminy dotyczące wyboru 
i kompetencji komisji art. 55, 56, 58 i 60. 
 
Zgodnie ze Statutem Gminy: 
1. W skład komisji wchodzą radni w ilości od 5 do 7 osób. 
2. Radny uczestniczy w pracach, co najmniej dwóch komisji. Obowiązek ten 

nie dotyczy przewodniczącego i wiceprzewodniczących rady. 
3. Radni deklarują przynależność do poszczególnych komisji. 
4. W przypadku, gdy deklarację członkostwa w komisji złoży większa liczba 

radnych niż maksymalna liczba członków określona w Statucie, rada 
dokonuje wyboru spośród deklarujących. 

Poinformował, że za chwilę ogłosi przerwę w obradach a wcześniej poprosi 
radnych o zadeklarowanie się w czasie przerwy, w jakiej komisji zechcą 
pracować. Listy zostaną wyłożone na stole.  

Ogłosił 15 min. przerwę. 

Po przerwie Przewod. obrad odczytał nazwiska radnych, którzy zadeklarowali 
chęć pracy w poszczególnych komisjach: 
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Do Komisji Rewizyjnej zadeklarowali się: 

1. Dorota Pęksyk 
2. Paweł Bloch 
3. Dorota Jakubczyk 
4. Maciej Kapturski 
5. Adam Pietras 
6. Tadeusz Rut 
7. Paweł Surdy 
 
Do Komisji Budżetu zadeklarowali się: 
1. Dorota Jakubczyk  
2. Leszek Jakubowski 
3. Marek Koniarczyk 
4. Dorota Pęksyk 
5. Marek Plewa 
6. Arkadiusz Sokołowski 
7. Agnieszka Ślizak 
8. Krzysztof Gula 
9. Anna Majstrak 
 
Do Komisji Infrastruktury zadeklarowali się: 
1. Arkadiusz Sokołowski 
2. Krzysztof Gula 
3. Marek Koniarczyk 
4. Anna Majstrak 
5. Adam Pietras 
6. Tadeusz Rut 
7. Agnieszka Ślizak 
 
Do Komisji Edukacji zadeklarowali się: 
1. Maciej Kapturski  
2. Paweł Bloch 
3. Krzysztof Gula 
4. Leszek Jakubowski 
5. Józef Jarosiński 
6. Anna Majstrak 
7. Paweł Surdy 
 
 
Przewod. obrad przypomniał, że w przypadku, gdy deklarację członkostwa 
w komisji złoży większa liczba radnych niż maksymalna liczba członków 
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określona w Statucie, rada dokonuje wyboru spośród deklarujących 
w głosowaniu jawnym. 
Poinformował, że podda pod głosowanie nazwiska radnych, którzy 
zadeklarowali chęć pracy w Komisji Budżetu i ci, którzy otrzymają największą 
ilość głosów wejdą w skład Komisji. 

1. Gula Krzysztof – za 6 głosów, 
2. Jakubczyk Dorota – za 10 głosów, 
3. Jakubowski Leszek – za 13 głosów, 
4. Koniarczyk Marek – 10 głosów, 
5. Majstrak Anna – 7 głosów, 
6. Pęksyk Dorota – 11 głosów, 
7. Plewa Marek – 13 głosów, 
8. Sokołowski Arkadiusz – 9 głosów, 
9. Ślizak Agnieszka – 8 głosów. 

 
W wyniku głosowania wyłoniono następujący skład osobowy Komisji Budżetu: 
1. Dorota Jakubczyk  
2. Leszek Jakubowski 
3. Marek Koniarczyk 
4. Dorota Pęksyk 
5. Marek Plewa 
6. Arkadiusz Sokołowski 
7. Agnieszka Ślizak 
 
Przewodniczący Rady zaproponował radnej Annie Majstrak pracę w Komisji 
Infrastruktury – wyraziła zgodę a radnemu Krzysztofowi Guli pracę w Komisji 
Edukacji również wyraził zgodę. 
 
Następnie przewod. obrad zwrócił się o zgłaszanie kandydatów na 
przewodniczących komisji. 
 
Na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej: 
Radny A. Pietras zaproponował radną D. Pęksyk /wyraziła zgodę/ 
Radny K. Gula zaproponował radnego P. Blocha /wyraził zgodę/ 
 
Więcej kandydatów nie było i lista została zamknięta. 
 
Przewod. obrad poddał zgłoszone kandydatury pod głosowanie: 
 
D. Pęksyk: za- 9 głosów, przeciwnych-5 głosów, wstrzymujących się- 1 głos. 
P. Bloch: za- 5 głosów, przeciwnych- 5 głosów, wstrzymujących się- 5 głosów. 
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W wyniku głosowania przewodniczącą Komisji Budżetu została radna 
Dorota Pęksyk. 
 
 
Na przewodniczącego Komisji Budżetu: 
Radna D. Pęksyk zaproponowała radną D. Jakubczyk /wyraziła zgodę/ 

Innych kandydatur nie było i zamknięto listę. 
 
Przewod. obrad poddał zgłoszoną kandydaturę pod głosowanie: 
D. Jakubczyk: za- 9 głosów, przeciwnych- 5 głosów, wstrzymujących się – 1 
głos. 
 
Przewodniczącą Komisji Budżetu została radna Dorota Jakubczyk. 
 
Na przewodniczącego Komisji Infrastruktury: 
Radny M. Koniarczyk zaproponował radnego A. Sokołowskiego /wyraził zgodę/ 
Radny P. Bloch zaproponował radną A. Ślizak /wyraziła zgodę/ 
 
Innych kandydatur nie było i zamknięto listę. 
 
Przewod. obrad poddał pod głosowanie: 
A. Sokołowski: za – 9 głosów, przeciwnych- 5 głosów, wstrzymujących się – 1 
głos. 
A. Ślizak: za- 4 głosy, przeciwnych – 6 głosów, wstrzymujących się- 5 głosów. 
 
Przewodniczącym Komisji Infrastruktury został radny A. Sokołowski. 
 

Na przewodniczącego Komisji Edukacji: 

Radny P. Bloch zaproponował radnego M. Kapturskiego /wyraził zgodę/ 
 
Zarekomendował w imieniu całej Rady a szczególnie w imieniu „Wspólnoty 
Ziemi Szydłowieckiej” kandydaturę M. Kapturskiego na przewodniczącego 
Komisji Edukacji. Poinformował, że jest to człowiek pracowity, sumienny 
i uczciwy. Jest wieloletnim nauczycielem SP nr 1 z oddziałami integracyjnymi 
im. J. III Sobieskiego w Szydłowcu jak również Zespołu Szkół im. Jana Pawła II 
w Szydłowcu. Jest członkiem Miejskiej Orkiestry Dętej i przewod. Rady 
Nadzorczej w SzSM, a także wieloletnim trenerem grup młodzieżowych MKS 
„Szydłowianka”. Spod jego skrzydeł wyszedł najlepszy nasz zawodnik, który 
obecnie gra we Francji. Posiada niezbędne doświadczenie do pełnienia tej 
funkcji w czasie, kiedy będzie podejmowanych bardzo wiele trudnych decyzji 
szczególnie w kwestii oszczędności. Poinformował, że jest to nasz wspólny 
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wybór i ten wybór jest trafny. Zwrócił się o poparcie kandydatury 
M. Kapturskiego na przewodniczącego Komisji Edukacji. 
 
Innych kandydatur nie było i zamknięto listę. 
 
Przewod. obrad poddał powyższą kandydaturę pod głosowanie: 
M. Kapturski: za – 14 głosów, przeciwnych - 0 głosów, wstrzymujących się –1 
głos. 
 
Przewodniczącym Komisji Edukacji został radny M. Kapturski. 
 
Następnie przewod. obrad odczytał treść proj. uchwały w sprawie ustalenia 
składów osobowych komisji i wyboru ich przewodniczących a następnie poddał 
pod głosowanie: za - 15 głosów /jednogłośnie/ 
 
Na tym porządek II sesji został wyczerpany. 
 
Przewod. posiedzenia zamknął obrady wypowiadając formułę „Wysoka Rado, 
zamykam II sesję Rady Miejskiej w Szydłowcu”. 
 
Czas trwania sesji od godz. 14

00
 do godz. 1515 

Rada podjęła uchwałę Nr 3/II/14 

Głosy w głosowaniu jawnym przeliczał Łukasz Stasiak. 

 
 
 Protokołowała:      Przewodniczący obrad: 

Krystyna  
Jachowska- Sadura        Marek Koniarczyk 


